
Rehabilitering løftes fram i trontaledebatten  

I trontaledebatten fremsatte Arbeiderpartiet forslag om at «Stortinget ber regjeringen 
snarest få på plass en nasjonal plan for rehabilitering av personer som har gjennomgått 
COVID-19, og har behov for opptrening». Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Denne uken åpnet Stortinget. Mandag og tirsdag foregikk trontaledebatten, en debatt om 
regjeringens politikk, særlig dens hovedprioriteringer og politiske profil. I forbindelse med 
debatten fremsetter partiene en rekke forslag som Stortinget stemmer over. 

I år fremsatte Arbeiderpartiet forslag om at «Stortinget ber regjeringen snarest få på plass 
en nasjonal plan for rehabilitering av personer som har gjennomgått COVID-19, og har behov 
for opptrening». Dette forslaget ble enstemmig vedtatt. 

At Stortinget ber regjeringen lage en plan for rehabilitering, er gode nyheter. Det viser at 
politikerne forstår at rehabilitering og opptrening, den jobben fysioterapeutene gjør, er 
viktig for pasientene. Rehabiliteringen starter allerede på intensivavdelingen på sykehusene, 
hvor fysioterapeutene er en viktig del av behandlingsteamet, og fortsetter ofte lenge etter at 
pasienten har kommet hjem. 

NFF er enig i at det er viktig med en plan for rehabilitering av covid-19-pasientene. Vi mener 
imidlertid at det er viktig med en plan for rehabilitering og habilitering av alle pasienter som 
har behov for opptrening etter sykdom eller skade. Dette har vi spilt inn til arbeidet med 
statsbudsjettet, og til alle partiene i forbindelse med partiprogrammene og i møter NFF har 
hatt med stortingsrepresentanter. 

NFF vil følge arbeidet med planen, og regner med at fysioterapeutene skal delta i arbeidet. 

Kontaktperson i Norsk Fysioterapeutforbund: 

• Christine Thokle Martens, seniorrådgiver, cm@fysio.no. 
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